
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 9. září 2024 
 
Místo a čas konání: víceúčelový objekt TITAN, studentská část, 12:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., 
doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana 
Molková, Ph.D., doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D., prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., 
Ing. Tomáš Fišera, Bc. Jana Horáková 
Omluveni:  
prof. Ing. Petra Šulcová, Ph.D., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc. 
Hosté:  
prof. Ing. Tetřevová, Ph.D., doc. Ing. Jana Holá, Ph.D., Ing. Jan Vávra, Ph.D., doc. Ing. Jaroslav Kleprlík, 
Ph.D., prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., doc. Ing. Romana Provazníková, Ph.D., doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D., 
doc. MgA. Tomáš Petráň, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. 
 
Program jednání: 

1. Zahájení. 

2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 

a) Ekonomika a management podniků chemického průmyslu (FChT)  
b) Hospodářská politika a veřejná správa (FES)  

3. Žádost o prodloužení vnitřní akreditace bakalářského akademicky zaměřeného 
studijního programu Aplikovaná informatika Fakulty ekonomicko-správní. 

4. Žádost o prodloužení akreditace (NAÚ) navazujícího akademicky zaměřeného 
magisterského studijního programu Sociální a kulturní antropologie Fakulty filozofické.  

5. Oznámení závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty filozofické. 

6. Oznámení méně závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty 
filozofické. 

7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní. 

8. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Dopravní 
fakulty Jana Pernera. 

9. Přehled kontrolních zpráv studijních programů UPCE předložených v průběhu roku 
2023.  

10. Různé. 

11. Závěr. 

 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH, představil novou tajemnici RVH Bc. Horákovou a předal slovo 
místopředsedkyni RVH prof. Molkové. Ta seznámila přítomné s programem jednání. Nikdo 
z přítomných nepožádal o doplnění navrženého programu.  
Přítomní členové RVH byli požádáni o hlasování ke znění programu jednání.  



Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE 
Prof. Molková připomněla proces vnitřního hodnocení kvality studijních programů (dále jen „SP“) na 
UPCE. 

 
2a Ekonomika a management podniků chemického průmyslu (FChT/2018/20/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání zpravodajku ekonomické odborné komise pro tento SP doc. Holou a 
garantku akademicky zaměřeného navazujícího magisterského studijního programu Ekonomika a 
management podniků chemického průmyslu, prof. Tetřevovou, která současně plnila roli zástupce 
vedení fakulty.  
Doc. Holá zrekapitulovala výsledky hodnocení programu, garantka SP prof. Tetřevová se k nim 
vyjádřila. Dále byly diskutovány příčiny nižšího zájmu studentů o tento SP a jeho další rozvoj. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2a:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Ekonomika a management podniků 
chemického průmyslu Fakulty chemicko-technologické, č. FChT/2018/20/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
2b Hospodářská politika a veřejná správa (FES/2017/7/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání zástupce Fakulty ekonomicko-správní, děkana prof. Stejskala, 
interního posuzovala dr. Vávru, garantku akademicky zaměřeného navazujícího magisterského 
studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa doc. Provazníkovou a místopředsedu 
odborné komise doc. Kleprlíka.   
Interní posuzovatel zrekapituloval své hodnocení studijního programu a pan místopředseda doc. 
Kleprlík hodnocení doplnil. Garantka studijního programu doc. Provazníková a děkan prof. Stejskal 
okomentovali současnou realizaci SP i důvody, proč se od AR 2023/24 do tohoto SP nepřijímají 
studenti.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2a:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu navazujícího 
magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa 
Fakulty ekonomicko-správní, č. FES/2017/7/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
3. Žádost o prodloužení vnitřní akreditace navazujícího bakalářského akademicky zaměřeného 

studijního programu Aplikovaná informatika Fakulty ekonomicko-správní. 

Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Fakulty ekonomicko-správní, děkana prof. Stejskala, 
proděkanku prof. Komárkovou, interní posuzovatelku žádosti prof. Tetřevovou a místopředsedu 
ekonomické komise doc. Kleprlíka. 
Pan děkan prof. Stejskal informoval o realizaci studijního programu a o možných úskalích, které mohou 
být s jeho uskutečňováním spojené. Interní posuzovatelka a místopředseda ekonomické komise sdělili 
závěry, které vyplynuly z jejich posuzování studijního programu. Děkan prof. Stejskal následně 
představil přítomným členům RVH svou vizi realizace SP v následujících letech. Diskuse byla následně 
vedena zejména o naplnění standardů v rámci personálního zajištění SP a jeho budoucím rozvoji. 
Následovala diskuse členů RVH zejména k možným postupům řešení situace v tomto SP včetně 
varianty požádat o prodloužení platnosti akreditace tohoto SP na dostudování.  



K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
RVH přerušila projednávání této žádosti. 
 
4. Žádost o prodloužení akreditace navazujícího akademicky zaměřeného magisterského studijního 

programu Sociální a kulturní antropologie Fakulty filozofické 

Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Fakulty filozofické, děkana doc. Kubeše a garanta 
navazujícího studijního programu Sociální a kulturní antropologie doc. Petráně. 
Předseda humanitní komise doc. Grygar představil závěry odborné hodnotící komise, na které pan 
děkan a garant studijního programu reagovali.  
Diskuse byla vedena zejména k budoucímu rozvoji SP. Následně byla pozornost zaměřena na termín 
platnosti stávající akreditace (22.2.2025) a skutečnost, proč garant SP, respektive vedení Fakulty 
filozofické nepředložilo žádost o prodloužení akreditace v dřívějším termínu, který by umožnil včasné 
projednání žádosti ze strany NAÚ.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické podat 
žádost o prodloužení akreditace navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního 
programu Sociální a kulturní antropologie, č. FF/2024/200/1, a po provedení aktualizace personálního 
zabezpečení studijního programu a zapracování připomínek, které vzešly z posuzování akreditační 
žádosti v odborné komisi, doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu.  
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Oznámení závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty filozofické. 
Prof. Molková seznámila přítomné se žádostí Fakulty filozofické o změnu garanta bakalářského 
studijního programu Filosofie. Nově navrhovaným garantem studijního programu je doc. Grygar. Doc. 
Grygar doplnil důvody, které vedly ke změně. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. Doc. Grygar se zdržel hlasování. 
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
filozofické o změnu garanta akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu Filosofie 
(FF/2018/31/1) a postoupí informaci Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Oznámení méně závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty filozofické. 
Prof. Molková představila přítomným změny méně závažného charakteru v uskutečňování studijního 
programu Fakulty filozofické. Jedná se o změny v realizaci jednoho studijního programu, podklady měli 
členové RVH k dispozici před jednáním na SharePointu RVH. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Oznámení méně závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty ekonomicko-
správní. 
Prof. Molková představila přítomným změny méně závažného charakteru v uskutečňování studijních 
programů Fakulty ekonomicko-správní. Jedná se o změny v realizaci čtyř studijních programů, podklady 
měli členové RVH k dispozici před jednáním na SharePointu RVH. 
K bodu jednání proběhla diskuse. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 



Návrh usnesení k bodu 7:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. Oznámení méně závažné změny v uskutečňování studijního programu Dopravní fakulty Jana 
Pernera. 
Prof. Molková představila přítomným změny méně závažného charakteru v uskutečňování studijního 
programu Dopravní fakulty Jana Pernera. Jedná se o změny v realizaci jednoho studijního programu, 
podklady měli členové RVH k dispozici před jednáním na SharePointu RVH. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Přehled kontrolních zpráv studijních programů UPCE předložených v průběhu roku 2023. 
Prof. Molková informovala přítomné o komunikaci s NAÚ ve věci kontrolních zpráv za rok 2023. 
 
10. Různé. 
V rámci bodu různé byla otevřena diskuse k včasné přípravě a podávání žádosti o prodloužení platné 
akreditace studijnímu programu i ve vztahu k možnosti vypsání přijímacího řízení do tohoto SP, 
aktuálně se to týká 7 SP. Přítomní členové RVH se shodli, že v případě dvou SP lze situaci považovat za 
alarmující.  
Dále byl diskutován počet garantovaných předmětů připadající na jednoho akademického pracovníka 
a možnosti sledování těchto informací v IS STAG.  
Prof. Čapek se optal přítomných předsedů odborných komisí, zda je aktuální počet členů v odborných 
komisí dostačující vzhledem k předpokládanému rozsahu projednávaných akreditačních spisů. Nikdo 
z přítomných nevznesl požadavek na rozšíření.  
Prof. Čapek seznámil přítomné se svým záměrem ocenit výjimečný počin v rámci vzdělávací činnost 
cenou rektora.  
Prof. Molková informovala o konferenci Dny vzdělávací činnosti, která proběhla 5. – 6. 9. 2024 v Praze 
byla zaměřena na problematiku Learning outcomes (výstupy z učení). Na stránkách konference Dny 

vzdělávací činnosti 2024, MŠMT ČR (gov.cz) budou zveřejněny prezentace přednášejících. 
 
11. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 

Pardubice dne 9. září 2024 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
 Univerzity Pardubice 

 
 
Zapsala: Bc. Jana Horáková 

https://msmt.gov.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/dny-vzdelavaci-cinnosti-2024
https://msmt.gov.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/dny-vzdelavaci-cinnosti-2024

